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En çok kaçak eşya girişi 
Öncüpınar’dan yapılıyor 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

25 Mart 2013 tarihli yazısıdır.

Kriz siyaseti… 
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Köşe Taşı 

Ayşe Nur Yılmazer / Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr 

BAĞIRA BAĞIRA 
SUSUYORUZ

Öztekin’in girdiği her 
işyerinde sahte diplomayla 

çalıştığı iddia edildi

Açıklıyoruz: 13 yıldır 10 
meslek değiştiren Öztekin bir 

yerde dikiş tutturamadı
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Siyasette krizlere bakış açısını 
saptırırsanız, meselelere yanlış teşhis 
koyabilirsiniz.

Örneğin, Suriye krizi…
Suriye ile ilişkilerimiz son derece iyiyken, 

ortak bakanlar kurulu toplantıları yaparken, 
vizeyi kaldırmışken, hatta sınırları bile 
kaldırsak mı diye düşünürken birden 
aklımıza Suriye’de demokrasi olmadığı 
geldi!

Dışişleri Bakanı Davutoğlu gitti Esad’ı 
‘reform yapmalısın’ diye ikna etmeye çalıştı! 
Adam, “Daha düne kadar aramız yağlı 
ballıydı, hiç demokrasiden, reformadan 
söz etmedik! Ne oldu ki böyle!” demeye 
kalmadı Suriye ile kriz patlak verdi!

Belediye Meclisi görüşmelerinde 
Belediye Yazı İşleri Müdürü Mehmet 
Öztekin'in memur olduğu halde 
politika yaptığı, ANAP’ın Ankara'da 
yapılan genel kurul toplantısında aktif 
görev aldığı bildirildi. 

Ne demiş Can Yücel?
“Bazen; hayat yorar insanı...Şarkılar 

yorar… 
Beklemek yorar... Özlemek yorar...
Affetmek yorar... Hoş görmek yorar... 
Boş vermek bile yorar... Ve insan susar… 
Her şeye, herkese rağmen... Elinden gelen 

tek şeyi yapar;
Bağıra bağıra susar...
Farkında mısınız bilmem ama, gerçekten 

de bağıra bağıra susuyoruz. 
Nereyi tutsak çürümüş, lime lime 

dökülüyor. 

2004 Yılı itibari ile gümrüklerde 
yapılan denetimlerde 59 olayda 
5 trilyon 200 milyar değerinde 
kaçak eşya yakaladığını belirten 
Gümrük ve Muhafaza Başmüdürü 
Selahattin Aldemir, bu yılın ilk beş 
ayında 59 kaçak olayı yaşandığını, 1 
trilyon 600 milyar değerinde kaçak 
eşya yakalandığını açıkladı. Kaçak 
olaylarında artış olurken, kaçak eşya 
değerinde düşüş yaşandığını belirtildi.

Şahinbey Ziraat Odası Yönetim Kurulu Toplantısı Başkan Ali Çolak Başkanlığında yapıldı. 
Çiftçilerin sorunlarının ele alındığı toplantının en önemli gündem maddesi kuraklık oldu

Yağış olmaması çiftçileri Yağış olmaması çiftçileri 
tedirgin etmeye başladıtedirgin etmeye başladı

Kuraklığın çiftçileri endişeye sevk ettiğini 
söyleyen Çolak, ‘’Yağış olmaması nedeniyle 
çiftçilerimiz tedirgin. Son yıllarda kuraklık 
etkisini daha fazla göstermeye başladı. 
Dolayısıyla Fırat’ın suyunun bir an önce 
Gaziantep’e getirilmesi lazım’’ çağrısında 
bulundu.

Çiftçi hububattan umudunu kesti
Bir an önce sulu tarıma geçilmesi gerektiğini 

anlatan Çolak, ‘’Sulu tarım olmazsa zaman 
içerisinde bölgemiz ve kentimizde çiftçilik 
yapacak kimseyi bulamayız. Çünkü ekilen 
ürünler yağış olmadığından büyümez ve verim 
alınamaz. Yağışsızlık nedeniyle asırlık fıstık 
ağaçlar, zeytin ağaçları ve üzüm bağlarımız 
kurumak üzere. Zaten çiftçilerimiz hububattan 
umutlarını kesti’’ ifadelerini kullandı. 

Hacıbaba yaşanabilecek 
bir bölge olacakŞehitkamil Belediyesi 

tarafından “Her 
Bahar Bir Orman Bi’ 
Dünya Yeşil” projesi 
kapsamında 29. Etap 
Şehitkamil Ormanı 
Hacıbaba Bölgesi’nde 
oluşturuldu. 5 bin 500 
metrekarelik alanda 
yaklaşık 450 fidan 
Başkan Umut Yılmaz 
ve çocukların ellerinde 
toprakla buluşturuldu. 

Yılmaz, “Biz bu işi sadece 
bir ağaç dikmek olarak 
görmüyoruz. Bir fidan 
dikmek bir ağaç değildir, 
geleceğe nefestir. Allah izin 
verirse şimdi dikeceğimiz 
fidanlar 3-4 yıl sonra 
sahresine gelerek keyif 
aldığımız bir orman olacak” 
dedi.

Suriye'den Türkiye'ye yüzde 300-500 arasında gümrük vergisi artışı

İki ülke arasında ticaret 
durma noktasına geldi!

Suriye, Türkiye'den yapılan ithalatlara yüzde 300 ila yüzde 500 arasında gümrük vergisi artışı getirerek, iki ülke 
arasındaki ticaretin durma noktasına gelmesine yol açtı. İhracatçılar, çözüm için hükümet müdahalesi bekliyor.

Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu (DEİK) 
Türkiye-Suriye İş Konseyi Başkanı 
İbrahim Fuat Özçörekçi, Türkiye ile 
Suriye arasındaki ticaret hacminin kısa 
ve orta vadede 10 milyar dolara ulaşması 
için çalışmalar yürütüldüğünü ifade etti. 
Suriye’de kurulan yeni geçici hükümet 
ise bugün Türkiye’den yapılan ithalatlara 
yönelik gümrük vergilerini yüzde 300 ila 
yüzde 500 arasında artırma kararı aldı. 
Bu durum, iki ülke arasındaki ticareti 
neredeyse durma noktasına getirirken, 
birçok sektör büyük zorluklarla karşı 
karşıya kaldı. Türkiye’den Suriye’ye ihracat 
yapan firmalar, sorunun çözülmesi için 
hükümet müdahalesi bekliyor.

Diplomatik ve ticari 
müdahale bekleniyor

Beşar Esad rejiminin Aralık 2024’te 
devrilmesinin ardından kurulan yeni 
hükümet, Türkiye’den gelen ürünlere 
yönelik gümrük vergilerini büyük oranda 
artırdı. Bu karar, Suriye’nin kuzeyindeki 
sınır kapılarında da ciddi sıkıntılara yol açtı. 
Özellikle hububat, bakliyat ve gıda ürünleri 
gibi sektörlerde ihracatın neredeyse durma 
noktasına geldiği bildirildi.

Poliçelerin yüksek Poliçelerin yüksek 
olması vatandaşı zorluyorolması vatandaşı zorluyor

Zorunlu trafik poliçe fiyatlarının 
yükselmesi sigorta acentelerini zorladığını 
sözlerine ekleyen Avni Binici Sigorta 
Yönetim Kurulu Başkanı Rıfat Binici, 
‘’Böyle olunca vatandaş araç almaktan 
vazgeçebiliyor. Sigorta şirketleri, trafik 
poliçesi kesmekten kaçınıyorlar. Eğer bu 
sorun çözülürse fiyatlarda bir nebze de olsa 
gerileme yaşanabilir’’ açıklamasını yaptı. 

Doğalgaz fiyatı üst 
değil, düşük kademe 

üzerinden hesaplanmalı
Tüketici Hakları Derneği 

Gaziantep Şube Başkanı Bülent 
Yılmaz, ‘’Tüketici yönetmeliğine 
göre doğalgaz sayaçlarının en geç 
35 gün içerisinde okunması lazım. 
Fakat sayaçların 50 günden beri 
okunmadığını görüyoruz. Doğalgaz 
faturaları tüketimi fazla olunca bir üst 
kademeden hesaplanıyor. Kullanımlar 
üst kademeden değil, düşük kademe 
üzerinden hesaplanmalı’’ dedi. 
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Bizim her dönemde işimiz vardırBizim her dönemde işimiz vardır
50 yıldan beri döşemecilik yapan Hasan Gökdoğan, 

insanların her dönemde evindeki koltuk kanepenin 
döşemesini yeniletmeyi tercih ettiğini söyledi.

Son yıllarda artan fiyatlar ve 
eski ürünlerin daha kaliteli 
ve sağlam olması nedeniyle, 
insanlar yeni koltuk almak yerine 
eski koltuklarının döşemesini 

yenilemeyi tercih eder hale geldi. 
Döşemelik kumaş tercihlerinde 
seçeneğin adeta sınırsız hale 
gelmesi, insanları kendi zevkine 
göre döşeme yaptırmaya yöneltti.

4’TE

Antep OSB, elektrik 
tüketiminde tüm 

OSB’leri geride bıraktı
Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu 

(OSBÜK) Aralık Organize Sanayi 
Bölgeleri’nin elektrik tüketim istatistiklerini 
açıkladı. Antep OSB, aralık ayında elektrik 
tüketiminde tüm OSB’leri geride bırakarak 
ilk sırada yer aldı. 4’TE

Bülent 
Yılmaz

Rıfat 
Binici
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yer almaya devam edecek
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Kriz siyaseti… 

Adam, “Daha düne kadar 
aramız yağlı ballıydı, hiç 
demokrasiden, reformadan 
söz etmedik! Ne oldu ki 
böyle!” demeye kalmadı 
Suriye ile kriz patlak verdi! 
Aslında Suriye ile kriz kasıtlı 
olarak çıkarıldı!

Sorun başka yerde! 
O sorunu çözmek için 
Suriye’nin feda edilmesi 
gerekiyordu. Yerle bir edildi, 
Esad’da yakında bir ihtimal, 
siz sağolun olacak!

 Ortaya önce sorunları 
koyalım.

En büyüğünden başlarsak, 
daha doğrusu asıl tek bir 
sorun var, diğerleri bu 
sorunun yarattığı krizler: 
İran-İsrail ihtilafı!

İran Cumhurbaşkanı 
Ahmedinejat hiç kıvırmadan, 
net olarak söylüyor: “İsrail’i 
haritadan sileceğiz!”

Bölgemizdeki nükleer güç 
İsrail, bu tehditleri son derece 
ciddiye alıyor. Gereğini 
yapacağından da zerre kadar 
şüpheniz olmasın.

 Kürtler, bölgede 40 milyon 
nüfus ile dünyanın en büyük 
azınlığı olduğu biliniyor. Bir 
diğer bilinen ise, dünyanın 
Kürtler’e sempati ile bakması. 
Kürtler; Türkiye’de, Irak’ta, 
Suriye’de ve İran’da yerleşikler.

Türkiye’nin İsrail’le ihtilafı 
aynen Suriye ile olduğu gibi 
durup durduk yerde, Davos’ta 
sözlü sataşma ile başladı. 
Arap kamuoyunda büyük 
yankı yarattı, Erdoğan’ın 

karizmasını parlattı. 
‘Mavi Marmara’ ile kriz 
derinleştirildi.

Eğer siz Obama’nın ilk 
ziyaretini bölgemize yapması 
nedeniyle, “Çocuklar buraya 
gelmişken sizi barıştırayım, 
ayıp oluyor, iki ülke de 
ABD’nin vazgeçilmez 
müttefikidir, hadi artık 
öpüşün” mantalitesi ile 
tesadüfi bir arabuluculuk 
olarak değerlendiriyorsanız, 
bu küllüyen yanlış! ABD’nin 
şimidiye kadar ölçüp 
biçmeden, bütün tedbirleri 
almadan yaptığı bir tek siyasi 
girişimi yoktur.

 ABD’de iki büyük siyasi 
parti vardır: Cumhuriyetçiler 
ve Demokratlar. Aslında 
pek de farkları yoktur. Ben 
bunları daha ziyade Antepli 
ortaklara benzetirim. Birisi 
cazgırdır, diğeri munis adam 
rolünü oynar!

Cumhuriyetçi Bush, (İngiliz 
İşçi Partisi Lideri Tony 
Blair’le birlikte) Irak’ı yerle 
bir etti, şimdi diğer ortak 
Demokrat Obama, iyilikle  
pansuman yapıyor.

ABD’de Siyasi Partileri 
büyük şirketler yönetir. Bu 
Dynasty/Hanedanlar’ın 
desteğini almadan seçim 
kazanamazsınız! Dünya silah 
üretiminin ve satışının nerede 
ise yarısını elinde bulunduran 
hanedanlar zaman zaman 
depolarını tasviye etmek 
gereğini duyduklarında, 
Hollywood’un ürettiği 

senaryolarla Ortadoğu’da film 
çevirirler!

 Gelelim kendi 
meselemize…

‘Barış Herekatı’nın 
zamanlaması bölgedeki 
konjonktürel zamanlamaya 
uygun seyrediyor. Bu çok 
önemli.

Ancak, bu kadar eylemin 
sırf Başbakan Erdoğan’ın 
‘Başkanlık’ hayali için 
yapıldığına inanmanın hem 
saflık, hem de akıl dışılık 
olduğunu düşünüyorum. 
Erdoğan’ın “Başkanlığımı 
desteklerlerse şunu elde 
ederler” diye bir tarzı yok. 
(Dr. Güzelbey de böyle ya!)

Hala hükümetin ne önerdiği 
de net değil. Nitekim 
Karayılan , “Devlete karşı 
kuşkularımız devam ediyor. 
Devletin bir projesi yok” 
diyor. Ama Erdoğan’la Öcalan 
arasında bir perspektif 
uyuşması var.

Sonuçta adını ne koyarsanız 
koyun, Türkiye ademi 
merkeziyetçi bir ülke olacak. 
Federasyon, özerklik, ya da 
Osmanlı dönemindeki gibi 
bir yapılanma. Osmanlı’da 
Kürtler içişlerinde tamamen 
serbesttiler. Bölgenin adı 
Kürdistan’dı.

 Ben puzzle’ın/yap bozun 
parçalarını verdim. Siz 
de bunları ahenkli bir 
biçimde yanyana getirip 
resme bakarsanız, yakında 
başımıza gelecekleri tahmin 
edebilirsiniz.

Aykut Tuzcu’nun 
25 Mart 2013

tarihli yazısıdır

Akıllı insanlar… 
Türkiye’nin en büyük 

sorununun çözümüne katkı 
sağlasınlar diye ‘Akil adamlar’ 
grubu oluşturulsun, istendi. 
BaşbakanErdoğan’ın da uygun 
görmesi üzerine adaylar 
belirlenmeye başlandı.

Daha doğrusu, önce polemikler 
başladı!

İlk itiraz kadınlardan geldi. 
‘Adam’ adem demek, o da 
erkek demek! Cinsel ayrımı 
çağrıştırdığı için ‘Akil insanlar’ 
daha doğru bir terminoloji olur, 
dendi.

 Tam da böyle denecekken, 
Habertürk Gazetesi yazarı Murat 
Bardakçı’dan çarpıcı bir yorum 
geldi. ’Tarih ve dil’ uzmanlığı 
konusunda Türkiye’deki 
sayılı otoritelerden birisi olan 
Bardakçı, dünkü köşesinde ‘Âkil’ 
kelimesinin bilinenin aksine 
çok farklı bir anlamı olduğunu 
ortaya koyan Bardakçı ‘Âkil 
adam demek obur ve yamyam 
demektir’ dedi. 

Bardakçı, “Kürt meselesinin 
hallinde iş yapabilecek 
aklıbaşında isimleri 
belirlediklerini söylüyorlar 
ama Türkçeleri bu işe pek 
yetmediğinden olacak, ‘akıllı’ 
değil, ‘obur adam’ listeleri 
yapıyorlar!   Meselinin aslı şöyle; 
Bu şekilde listeler hazırlanırken 
‘akıllı’ ve ‘bilge’ yerine 
kullanılması gereken kelime ‘âkil’ 
değil ‘âkıl’dır.  ’âkil’ çok yemek 
yiyen ve obur demektir. ’âkil’ 

sıfatı yemek fiiilinin karşılığı 
olan ‘ekl’ sözünden, kullanılması 
gereken ‘âkıl’ ise ‘akl’dan yani 
bildiğimiz ‘akıl’dan gelir” 
görüşlerine yer verdi.   

 Hürriyet yazarı Ahmet Hakan 
ise köşesinde ‘Akıllı insanlar’ 
listesine Celal Doğan’ı aday 
göstererek, “Üzerinde çok 
tartışma olmuştur ama her 
zaman delikanlıca bir yaklaşımı 
vardır... Bu yaklaşıma da ihtiyaç 
var” dedi.

Bence, böyle bir listede bırakın 
adının bulunması, Celal Doğan 
birinci sıraya konmalı.

Terörün tam ortasında 
Doğulular’ı Antep’e kim getirdi? 
Kim onlara ‘köprünün altında’ 
dernek binaları verdi?

Bunları yaparken çok 
eleştirilmişti. Hatta çeşitli 
nedenlerle  suçlanmıştı!

Ama şimdi görülüyor ki, 
vizyon sahibiymiş, epey uzağı 
görebilmiş. Değişim ve kültürel/
ekonomik birliktelik için zemin 
yaratmış.

Doğduğu yer, eğitimi, öğrenci 
liderliği, mesleği, parlamenterliği 
ve uzun yıllar belediye başkanlığı 
tecrübelerinden kazanımlarını 
böyle bir ‘Akıllı insanlar’ 
grubunda en önde değerlendirme 
fırsatı bulamazsa ülke yararı 
açısından çok ama çok yazık olur.

Siyasette krizlere bakış açısını 
saptırırsanız, meselelere yanlış 
teşhis koyabilirsiniz.

Örneğin, Suriye krizi…
Suriye ile ilişkilerimiz son derece 

iyiyken, ortak bakanlar kurulu 
toplantıları yaparken, vizeyi 
kaldırmışken, hatta sınırları bile 
kaldırsak mı diye düşünürken 
birden aklımıza Suriye’de 
demokrasi olmadığı geldi!

Dışişleri Bakanı Davutoğlu gitti 
Esad’ı ‘reform yapmalısın’ diye 
ikna etmeye çalıştı! 

Hazır giyim ithalatında rekor artış var

İthalatın 2025’te 5 milyar 
doları aşması bekleniyor
Hazır giyim ithalatı, artan maliyetler ve kur farkı nedeniyle rekor seviyelere ulaştı. 

Türkiye'nin yerli markaları, yurtdışından tedarike yönelerek sektördeki ithalat artışına 
katkı sağladı. Uzmanlar, ithalatın 2025 yılında da hızla devam edeceğini öngörüyor.

Türkiye’nin en rekabetçi 
sektörlerinden biri olan hazır 
giyimde, ithalat rekor seviyelere ulaştı. 
Enflasyonun altında kalan kur artışları 
ve yüksek üretim maliyetleri, hazır 
giyim ithalatını artırırken, 2024’ün 11 
ayında yüzde 15’lik bir yükselişle ithalat 
4 milyar doları geçti. Yıl sonu itibarıyla 

bu rakamın 4,5 milyar doları bulması, 
2025’te ise 5 milyar doları aşması 
bekleniyor.

Hazır giyim sektörü, artan üretim 
maliyetleri ve döviz kurundaki düşük 
artış nedeniyle uluslararası rekabet 
gücünü kaybediyor. Enflasyonun yüzde 
44 seviyelerinde olduğu 2024 yılında, 

kur artışları sadece yüzde 20’de kaldı. 
Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) 
verilerine göre, ihracat yüzde 6,9 
azalarak 17 milyar 920 milyon dolara 
düşerken, ithalat aynı dönemde önemli 
bir artışla 4 milyar 20 milyon dolar 
seviyesine ulaştı.

Türkiye Giyim Sanayicileri Derneği 
Başkanı Ramazan Kaya, “Yaptığımız 
toplam ihracatın yüzde 14-15’i kadar 
ithalat yapıyorduk. Geçen sene 4 milyar 
doların üzerine çıktık. Bu yıl da 4,5 
milyar doları aşmasını bekliyoruz. 
İthalattaki bu artışın en büyük sebebi, 
yerel markaların yurtdışından tedarike 
öncelik vermesi. Bangladeş, Çin ve 
Mısır gibi ülkelerden getirip burada 
satıyorlar. Ancak, artırılan İlave 
Gümrük Vergisi (İGV) dahi bu durumu 
engellemeye yetmeyecek” dedi.

TOBB Hazır Giyim Meclisi 
Başkanı Şeref Fayat ise, “Türkiye’nin 
markalarında yurtdışından tedarik 
oranları önce yüzde 20’lere, sonra 
yüzde 35’lere ulaştı. Bu durum, 
ithalattaki artışın ithal yabancı 
markalardan ziyade yerli markalardan 
kaynaklandığını gösteriyor” ifadelerini 
kullandı. cumhuriyet

Yeni düzenleme kapsamında, 
ehliyet raporu gibi bazı raporlar 
için ücret talep edilecek. Bu 
ücretlerden elde edilen gelir, 
döner sermayeye aktarılacak.

Sosyal Sigortalar ve Genel 
Sağlık Sigortası Kanunu 
kapsamında, aile hekimliği 
hizmetlerinde yeni düzenlemeler 
yapıldı. TBMM Genel 
Kurulu’nda 9 Ocak’ta kabul 
edilerek yasalaşan düzenlemeye 
göre, aile hekimlerinden alınan 
bazı raporlar artık ücretli 
olacak. Karar, Resmi Gazete’de 
yayınlandı.

Yasa, aile hekimlerinin mesai 
saatleri dışında ücret karşılığında 
hasta kabul etmelerine de olanak 
tanıyor. Ayrıca, yabancılara 
sunulan sağlık hizmetleri, 
sertifikalı aile hekimlerince mesai 
dışında verilen akupunktur ve 
fitoterapi uygulamaları ve özel 
amaçlı raporlar (Bakanlıkça 
belirlenenler hariç) dışında aile 
hekimliği hizmetleri ücretsiz 
olarak devam edecek.

Ayakta tedavide hekim ve diş 
hekimi muayenesi için belirlenen 
katılım payı 20 lira olacak. 
Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK), 

birinci basamak sağlık hizmeti 
sunucularından sevk edilen 
hastalar için bu katılım payını 
yarıya kadar düşürme yetkisine 
sahip olacak.

Yeni düzenleme kapsamında, 
ehliyet raporu gibi bazı raporlar 
için ücret talep edilecek. Bu 
ücretlerden elde edilen gelir, 
döner sermayeye aktarılacak.

Sigorta primlerinde 
değişiklikler

Özel sektör işverenleri için 
SGK’ye ödenen malullük, 
yaşlılık ve ölüm sigortası 
primine uygulanan 5 puanlık 
indirim, 4 puana düşürülecek. 
Bu değişiklik, kanunun 
yayımlandığı ay itibarıyla 
yürürlüğe girecek.

Ancak imalat sektöründeki 
iş yerleri için malullük, yaşlılık 
ve ölüm sigortası priminde 
sağlanan 5 puanlık indirim, 31 
Aralık 2026’ya kadar devam 
edecek. Cumhurbaşkanı, bu 
süreyi bir yıl daha uzatma 
yetkisine sahip olacak.

Bu düzenlemelerle aile 
hekimliği ve sigorta primlerinde 
önemli değişiklikler hayata 
geçirilmiş olacak Bianet

Aile Hekimi raporları ücretli Aile Hekimi raporları ücretli 
olacak, katılım payı 20 lira
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Belediye Meclisi görüşmelerinde 
Belediye Yazı İşleri Müdürü Mehmet 
Öztekin'in memur olduğu halde politika 
yaptığı, ANAP’ın Ankara'da yapılan genel 
kurul toplantısında aktif görev aldığı 
bildirildi. 

Mehmet Öztekin'in memur olmasına 
rağmen politikaya aktif olarak katıldığı, 
Gaziantep ANAP milletvekili A. Ata Aksu 
tarafından tutanakla belirlendi.

Urfa’da Toprak Tarım Bölge 
Müdürlüğünde memur iken hiçbir 
tahkikat yapılmadan bir gün içinde 
Gaziantep Belediyesine yıldırım hızıyla 
atanan Mehmet Öztekin'in daha önceleri 
de birçok yasal olmayan işleri olduğu 
iddia edilerek hakkında Meclis görüşmesi 
açıldı. Daha sonra da durumun kesin 
olarak belirlenmesi ve memuriyetten 
uzaklaştırılması için Mehmet Öztekin 
davası Tahki kat Komisyonuna havale 
edildi. 31 Temmuz Çarşamba günü de 
hazırlanan rapor Belediye Meclisinde 
görüşülerek sonuca bağlanacak. 

13 yılda imamlıktan İktisat 
Müdürlüğüne yükselen Mehmet 
Öztekin’in 10'a yakın meslek değiştirdiği 
belirtiliyor. Bir meclis üyesinin yaptığı 
açıklamanın tamamını veriyoruz: 
«Tahkikat Komisyonunun hazırladığı 
rapor üç bölümden oluşuyor: Bunlar 
birincisi memuriyet hayatını ilgilendiren 
kısım; İkincisi görev yaptığı döneme ait 
iddialar.

«Siyasi bir hakimiyet içerisindeki çeşitli 
guruplar konusunda görevi başında 
iken ve görevden uzakta siyasi faaliyette 
bulunduğunu araştırmak için alınan 
ifadeler. 

Üçüncü ise; tahkikat komisyonunun 
elde ettiği delillerin meclise ve başkanlığa 

sunulması idi. 
Raporun hazırlanması, Mehmet 

Öztekin'in dosyasının kontrolü ve bazı 
tanıkların dinlenmesi sonucu oluşmuştur. 
Bu tanıklar ANAP Milletvekili Ata Aksu, 
Belediye Başkam Ömer Arpacıoğlu, 
Araban Belediye Başkanı Servet Yiğit, 
Belediye Encümen ve meclis üyesi Kamil 
Gereççi, ANAP çaycısı Ali Demirbüken, 
ANAP üyesi Sabri Kutlar ve Yeşildere 
Belediye Başkanıdır. 

Mehmet Öztekin hakkında iddialar 
aynen şöyle: 1972 güz döneminde 
Gaziantep İmam Hatip Okulunu dışardan 
bitirerek ikinci devre diploması almıştır. 
Aynı yıl Diyanet İşleri Başkanlığına 
olan 6 yıllık mecburi hizmeti dolayısıyla 
5.9.1972 tarihinde 13. derecede Suruç 
ilçesi müftülüğüne memur olarak tayini 
yapılmıştır. Tayin esnasında aldığı sağlık 
raporu; vücudunun ve sıhhatinin her 
türlü işe müsait ve tahammüllü olduğu 
şeklindedir. 

Ancak yöreye tayini yapılırken mecburi 
hizmet görmesi gerekirken Diyanet İşleri 
Başkanlığına verdiği, 27.9.1972 tarihli 
dilekçesinde sedef hastalığına müptela 
olduğunu, daha evvelki raporun dikkate 
alınmadan, bizzat sıhhi yönden sakıncalı 
olduğu için imamlık yapamayacağını 
belirtmiş ve mecburi hizmetten alınmıştır. 
Daha sonra Gaziantep müftülüğünde 
katip olarak çalışmaya başlamıştır. 

Bu tarihten hemen sonra 1.12.1973 
tarihinde yüksek öğrenime devam etme 
isteği ile istifa etmiş, araya bir boşluk 
koymuştur. Öztekin, bir bakıyorsunuz 
8.6.1976 tarihinde Ankara'ya gidiyor, 
Toprak Tarım Reformu müsteşarlığı 
Gaziantep Bölge ve Araştırma Eğitimi 
Müdürlüğünün bir yazısı ile Gaziantep 

Bölge Araştırmaya giriyor. 
Mehmet Öztekin 15.5.1984 tarihine 

kadar Toprak Tarım Reformu 
Müsteşarlığı elemanıdır. Buradaki görevi 
de arıketörlüktür. Hiçbir yöneticilik 
ve uzmanlık alanı yoktur. Dosyasını 
tetkikte 15 gün süre ile köylerde anket 
yapmıştır. Bu anketin ne olduğu, neden 
yapıldığı belli değildir. Bu arada 20 
defa yıllık ve hastalık sebeplerine dayalı 
izin aldığı görülmüştür. Öztekin'in 
23.9.1980 tarihinde Gaziantep Eğitim 
Enstitüsünden mezun olduğu ve 
diploma aldığını görüyoruz. Ancak bu 
diplomaya dayanarak devlet memuriyet 
yasa sına göre, Toprak Tarım Reformu 
müsteşarlığından istifasını talep etmesi 
üzerine, müsteşarlık durumun tetkikini 
Gaziantep valiliğine soruyor. 

3.5.1982 gün ve Milli Eğitimin 15699 
sayılı cevabında, birinci sınıf kimya, ikinci 
sınıf genetik ölçme ve değerlendirme ile, 
üçüncü sınıf genel öğretim derslerinde 
başarısız olduğu için, diploması iptal 
edilmiştir. Bu durumda bakanlık 
müfettişleri durumu tetkik etmiş ve 
Toprak Tarım Reformu müsteşarlığının 
tespiti hakkında soruşturma açılmıştır.

Bu olaydan sonra Mehmet Öztekin 
Isparta Eğitim Enstitüsüne kayıt olmuş ve 
yukarda ki derslerden sınava girmeden, 
Milli Eğitim Bakanlığı Müdürler Kurulu 
kararı ile, her ne hikmetse 18.9.1982 
tarihinde yeniden diploma almıştır. Bu 
arada 17.6.1982 tarihinde 2684 sayılı 
kanunla Diyanet işleri Başkanlığına olan, 
6 yıllık mecburi hizmetten de kurtulmuş 
olduğunu görüyoruz. 

Öztekin, Toprak Tarım Reformu 
Urla Bölge Başkanlığına tayin 
edilerek, 17.4.1984 tarihinde orada 

görevlendiriliyor. 24.4.1984 günü 
Mehmet Öztekin, Gaziantep Belediye 
Başkanlığına müracaat ediyor. Dosyası 
tetkik edilmeden, hakkında hiçbir 
araştırma yapılmadan, aynı gün Belediye 
Başkanı Ömer Arpacıoğlu'nun tek cevabı 
ile servise verilerek kaydı yapılmıştır. 
Ancak yeniden Toprak Tarım Reformu 
Müsteşarlığındaki dosyası bu işle hiçbir 
ilgisi olmayan, Mahmut Barlık isimli şahıs 
tarafından Bakanlığa götürülmüştür. 

Öztekin'in, 15.5.1984 tarihinde 
Gaziantep Belediyesi Sağlık işleri 
Müdürlüğü, laborant yardımcılığına tayin 
edildiği, ancak kimyahaneye uğramadığı 
için eline bir tüp dahi almadan Yazı işleri 
Müdürlüğünde görevlendirilmesi uygun 
görülüyor. 

6.6.1984 tarihinde verdiği dilekçe ile 
Mehmet Öztekin 657 sayılı yasanın 68. 
maddesine göre 3. dereceden yazı işleri 
müdürlüğüne tayinini talep etmiştir. 
Bu husus 14.6.1985 günü personel 
müdürlüğü yazısı altında Belediye 
Başkanında «Uygundur» demesine 
rağmen, Öztekin 6. derecededir. Şu 
anda torba kadrodan 3. dereceden aylık 
alıyor. Ataması, 29.1.1985 Özlük işlerinin 
1/198/685 sayılı yazısı ile, 31.5.1985 tarihi 
itibariyle yapılmıştır. Mehmet Öztekin bu 
tarihte yazı işleri müdürlüğü kadrosuna 
nakledilmiştir.

657 sayılı devlet memurları yasasının 
68. maddesini 5. bendini değiştiren 
196 sayılı kanun hükmündeki 
kararnamenin kapsamı; genç, yüksek 
öğrenim görmüş, tecrübeli ve yetenekli 
elemanların üst düzey yöneticisi olarak 
görevlendirilmesidir. Yoksa bazı şahısların 
politik nedenlerle bazı makamlara tayin 
edilmesi değildir. 

Yukarda özgeçmişini kısa çizgilerle 
ortaya koyduğumuz Mehmet Öztekin'in 
bir yıllık müftülük katipliği, 7 yıl 
bedava para alarak ancak 15 gün yaptığı 
anketörlük çalışmaları, Toprak Tarım 
Reformu müsteşarlığı Fen memurluğu, 
başarılı olmadığı halde, başarılıymış gibi 
gösterilip diploma verildiği, diploması 
iptal edildiği halde, yeni diploma 
verilerek, yüksek okul mezunu sayıldığı, 
belediyede laborant yardımcılığından yazı 
işleri müdürlüğüne getirildiği belirtildi. 

Bu raporun hazırlanması kendisi 
ile ilişkisi olan kişilerin dinlenmesi, 
dosyasının tetkiki ile ortaya çıkmıştır. 
Kendisi ile aynı seviyede olan memurların 
dosyası 15-20 yaprak olduğu halde 
Öztekin'in dosyası, iki klasörlük, 251 
sayfadan oluşuyor. 

Şahit olarak dinlenen, Gaziantep 
Milletvekili Ata Aksu, ANAP büyük 
kongre sinde Mehmet Öztekin’in başkan 
Arpacıoğlu ile birlikte oturduğunu yazılı 
ifadesin de belirttiği halde Arpacıoğlu, 
Öztekin'i görmediğini belirtmiştir. 
Arpacıoğlu'nun yalan söylemesi meclis 
üyelerince üzüntü ile karşılanmıştır. 

Meclisteki gizli oturumdan sonra yeni 
gelişmeler oldu. Mehmet Öztekin yazı 
işleri müdürlüğünden alınıp, iktisat 
müdürlüğüne getirildi. Eski iktisat 
müdürünün de yardımcılığa getirileceği 
öğrenildi. 

Öztekin'in 17.7.1985 tarihinde yeni 
görevine başladığı öğrenildi. 

Bir süre önce Ankara'da yapılan 
Belediye Başkanları toplantısına 
Arpacıoğlu adına Öztekin'in gittiği, 
ancak vekil kabul edilmediği için daha 
sonra toplantıya Arpacıoğlu’nun katıldığı 
öğrenildi.

Açıklıyoruz: 13 yıldır 10 meslek değiştiren Öztekin bir yerde dikiş tutturamadı

Öztekin’in girdiği her işyerinde sahte diplomayla çalıştığı iddia edildi

Kaçak girişi en çok 
Öncüpınar'dan yapılıyor 

Kaçak olaylarında artış olurken, 
kaçak eşya değerinde düşüş 
yaşandığını belirten Aldemir, kaçak 
girişlerinin özellikle Öncüpınar 
Sınır Kapısı'ndan yapıldığını belirtti. 
Aldemir, "Genel olarak Karkamış 
ve Öncüpınar sınır kapısında 
yakaladığımız eşyalar çay, şeker, içki 
çeşitleri, sigara ve şimdilerde ise cep 
telefonudur. Gaziantep Gümrük ve 
Muhafaza Başmüdürlüğü'ne bağlı 
Öncüpınar Gümrük Kapısı'ndan dan 
29 Mayıs günü yurda giriş yapan 
sürücü M.D. idaresindeki bir firmaya 
ait otobüste yapılan mutat arama ve 
kontrol sonucunda aracın içerisinde 
gizlenmiş vaziyette bin adet muhtelif 
marka cep telefonu ile cep telefonlarına 
ait aparat ve aksesuarlar ele geçirildi. 
Ele geçirilen kaçak eşyaların piyasa 
değeri yaklaşık 500 milyardır" dedi. 

Cep telefonlarına IBM 
uygulaması ile kaçak olayı 

önlenecek 
Kaçak eşyalar ve cep telefonlarının 

Uzakdoğu ülkelerinden Dubai'ye, 
oradan Şam'a, daha sonra Türkiye'ye 
sokulduğunu ifade eder Selahattin 
Aldemir açıklamasını şöyle 
sürdürdü: "İnsanlar, kaçak eşyaları 
otobüslerin gizli bölmelerinde ve 
üzerlerine gizleyerek geçirmektedir. 

Cep telefonlarının ülkemize kaçak 
yoldan girmesinin kesin çözümü, şu 
anda TBMM'de olan ülkemize yasal 
yollar dan giren cep telefonlarının 
IBM numaralarının kayıtlanıp geri 
kalan telefonların arama yapmasını 
önleyici teknolojinin kullanılmasıdır. 
Daha önce kaçak telefon almış 
olanların bir defaya mahsus olarak 
10 milyon ödeyerek IBM numarası 
alması sağlanabilir. Bundan sonra 
yapılacak olan dışarıdan kaçak 
gelecek cep telefonların alımlarının 
yasaklanmasıdır. Bu kanun yürürlüğe 
girerse ve girmesini bekliyoruz. Kaçak 
cep telefonlarının önüne geçilmiş 
olacaktır" dedi. 

Kaçak ürün daha ucuz olduğu 
için vatandaş onu tercih ediyor

Ülkemize kaçak yollardan sokulan 
çay, şeker ve diğer gıda maddelerinin 
sağlığa zararlı maddeler içerdiğini, 
vatandaşların bu kaçak ürünleri tercih 
etmemesi gerektiğini söyleyen Gümrük 
ve Muhafaza Başmüdürü Selahattin 
Aldemir, "Kısa süre önce ülkemizde 
ölümle sonuçlanan içki olayları ile 
karşılaştık. Üretim maliyetlerinin fazla 
olması sebebiyle vatandaşlarımız kaçak 
ürünleri tercih ediyor. Suriye’den ve 
başka yerlerden gelen şekerlerin kilosu 
500 bin lira iken Türkiye'de kilosu 2 
milyon. Ama dışardan gelen ürünler 
kalitesiz. Halkımızın bu konuda 

duyarlı olması gerekir dedi. 
Kaçak akaryakıt olayı 

ekonomiye zarar veriyor 
Ülkemizde son zamanlarda kaçak 

akaryakıt olayının arttığını, Irak 
kapısından gelen ürünlerde bu 
tür olaylara rastlandığını söyleyen 
Aldemir, "Akaryakıt solventle 
karıştırılarak yakıt yapılıyor. Bu da 
araçlar için çok zararlı. Arabaların 
motorlarına hasar veriyor. Bununla 
ilgili çalışmalarımı devam ediyor ve bu 
tür durumla karşılaşıldığında olayın 
araştırılması ve yakıt alınan yerin 
kontrol edilmesi gerekmektedir. Kaçak 
yakıt ilke ekonomisine zarar veriyor ve 
kayıt dışı oranı artıyor" dedi. 

Cari açık meydana gelecek 
Aldemir, geçen yıla oranla ihracatta 

yüzde 25, ithalatta yüzde 50'lik artış 
olduğunu, Ama yine de ihracatı 
ithalattan yüksek olan tek illerin 
başında Gaziantep'in geldiğini 
belirttiği açıklamasında. "18 İldeki 
gümrük kapılarında yapılan ihracat 
rakamları bunu göstermektedir. 
Ülke genelinde 90 milyar dolarlık 
bir ithalatımız varken, ihracatımız 
60 milyar dolar. Böyle giderse bu 
rakamlardan dolayı bir cari açık 
meydana gelir ve bu da sıkıntı yaratır. 
Bu ekonomik dengelerin bozulmasına 
sebep olabilir ve dış ticaret ilişkilerini 
etkiler" dedi.

En çok kaçak eşya girişi 
Öncüpınar'dan yapılıyor 
2004 Yılı itibari ile gümrüklerde yapılan denetimlerde 59 olayda 5 trilyon 200 milyar değerinde 

kaçak eşya yakaladığını belirten Gümrük ve Muhafaza Başmüdürü Selahattin Aldemir, bu yılın ilk beş 
ayında 59 kaçak olayı yaşandığını, 1 trilyon 600 milyar değerinde kaçak eşya yakalandığını açıkladı.

İl Başkanı Yaşar Ağyüz, Demokrasi 
Meydanı'nda düzenlenen imza 
kampanyası öncesinde yaptığı 
açıklamada, 2.5 yıldır iş başında 
olan AK Parti hükümetinin verdiği 
diğer sözlerinde olduğu gibi 
dokunulmazlıkların konusunda da 
sözünü yerine getirmediğini söyledi. 
"Vatandaş artık hükümetin sözüne 
inanmıyor" diyen CHP İl Başkanı Yaşar 
Ağyüz, "Ülkede çiftçi kan ağlıyor, esnaf 
kan ağlıyor, vatandaş zor durumda ve 
artık vatandaş bu sorunların çözülmesini, 
ülkede temiz siyaset yapılmasını 
istiyor. Şeffaf siyaset, dürüst siyaset 
için dokunulmazlığın kaldırılması 
için vatandaşlarımızın kampanyamıza 
destek vermesini istiyoruz" dedi. 
Dokunulmazlıkların kaldırılmamasının 

yolsuzların gizlenmesini de beraberinde 
getirdiğini ifade eden Ağyüz, şeffaf 
siyaset anlayışıyla dokunulmazlıkların 
kaldırılması için Türkiye genelinde imza 
kampanyası başlattıklarını ifade etti. CHP 
İl ve İlçe Başkanları ve Yönetim Kurulu 
Kadın ve Gençlik Kolları adına konuşan 
Gülten Gülsu ise, iş başındaki 2.5 yıllık 
AKP Hükümeti'nin başta yolsuzluklarla 
mücadele ve dokunulmazlıklar olmak 
üzere, pek çok konuda inandırıcılığını 
yitirdiğini, verdiği sözlerin arkasında 
duramadığını söyledi. Gülsu, 
"Yolsuzlukların ucu nereye kadar giderse, 
oraya kadar gidilecek. Başbakan, ucu 
başta kendisi olmak üzere Bakanlarına 
ve milletvekillerine kadar giden iddialar 
karşısında saldırgan bir tavır sergiliyor" 
dedi.

CHP, dokunulmazlıkların kaldırılması için imza kampanyası başlattı 

Vatandaş artık hükümetin 
verdiği sözlere inanmıyor" 

"CHP Gaziantep il ve ilçe yönetimleri ile kadın ve gençlik kolları 
dokunulmazlıkların kaldırılması için "Çık Ortaya Hesap Ver" imza 
kampanyası başlattı. CHP tarafından yurt genelinde başlatılan temiz 
siyaset, dürüst politika, yolsuzluklarla mücadele ve dokunulmazlıkların 
kaldırılması kampanyasına ilk imzayı yöneticiler verdi. 

TMMOB Ziraat Mühendisleri Odası 
Şube Başkanı Karaca Bozgeyik, Türk 
tarım sektörünün dünyayla uyumlu hale 
getirilmesinin zorunlu olduğunu, ülkeler 
arasındaki ekonomik sınırların hızla 
ortadan kalkması sonucunda sektörün 
her gün yeni bir tehditle karşı karşıya 
kaldığını vurguladı. Avrupa Birliği'ne 
üyelik yolunda ilerleyen Türkiye'nin tarım 
sektörün yeniden yapılandırmasının 
zorunlu olduğunu kaydeden Bozgeyik, 
"Oysa, toparlanması ve güç kazanması 

gereken bir süreçte Türk tarım 
sektörünün kan kaybetmesinin önüne 
geçilemiyor" dedi. Bozgeyik, Türk 
çiftçisinin halinden memnun olmadığını, 
çiftçinin yaşadığı memnuniyetsizliğin 
tarımda işlerin yolunda gitmediğinin en 
önemli ve en açık göstergesi olduğunu 
vurguladı. Türk tarım sektörünün kısa, 
orta ve uzun vadeli önlemler belirlenerek 
ve kararlılıkla uygulanarak yeniden 
yapılandırılmasının önemine dikkati 
çekti.

Tarım sektörü kan kaybediyor 
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BAĞIRA BAĞIRA 
SUSUYORUZ

Ne demiş Can Yücel?
“Bazen; hayat yorar insanı...Şarkılar yorar… 
Beklemek yorar... Özlemek yorar...
Affetmek yorar... Hoş görmek yorar... 
Boş vermek bile yorar... Ve insan susar… 
Her şeye, herkese rağmen... Elinden gelen tek şeyi 

yapar;
Bağıra bağıra susar...
Farkında mısınız bilmem ama, gerçekten de bağıra 

bağıra susuyoruz. 
Nereyi tutsak çürümüş, lime lime dökülüyor. 

Aptalca ya da çok hin bir planlamayla ve inatla, 
özelleşen elektrik şirketlerine para hortumlamak 
sebebiyle, karanlıkta okula giden çocuklar canımızı 
yakıyor. Bu şirketlerin böyle pervasızca kayırıldığını 
görünce, acaba hangi ortaklara ödediğimiz paralar 
akıtılıyor diye soruyoruz.

Atanamayan öğretmenler var ama hiç atanamayan 
imam ya da pazarda domates satan işsiz imam yok. 
Ülkeyi soyan vakıf yöneticileri, büyükelçi oluyor. 
Cahilce araç kullanıp insan ölümüne sebep olan 
şımarık çocuklar babalarının gücüyle ceza bile 
almıyorlar. Cezasızlık algısı yüzünden ülke Teksas’a 
döndü. Tabancasını, tüfeğini alan , adaletini kendi 
aramaya çalışıyor. Daha da kötüsü düşmanlığı olan 
insanların hayatına kast edip sonra elini kolunu 
sallayarak insan içinde dolaşıyorlar. Hükümetin 
sosyal devlet anlayışı gereği sosyal yardımları 
düzenlemesi bir yana, yıllarca prim ödemiş 
insanların hak kazandıkları fonlara adeta çökerek 
emeklinin maaşından göstere göstere çaldığı günleri 
yaşıyoruz. Özel okullara çocukları yönlendirmek 
için ucube ve çağdaş olmayan eğitim sistemleri 
dayatılıyor. Belki de cahil kalanı idare etmek 
kolay diye cahil bırakılıyoruz.  Özel hastanelere 
hasta yönlendirmek için, yılların kökleşmiş devlet 
hastanelerini, bir gece yarısı kararıyla, kapatıyorlar. 
Bu hastaneler geleceğin doktorlarını yetiştiren 
uzmanlık alanlarında dünya çapında isim yapmış 
hastaneler. Kamusal yatırımla korunması gereken 
bu hastaneleri bir kalemde, kimseye hesap 
vermeyeceklerinin küstahlığıyla kapatıyorlar. 
Cahilce neokapitalist düzene geçme çabalarını 
görüyoruz, çünkü en rahat orada devlet kaynakları 
hortumlanıyor. Bilinçli bir yıkım, sistemin her 
yerinde harıl harıl çalışıyor.  Fakirlere de bir şeyler 
vaad ediliyor ama bu dünyadan değil. 36 yıl önce 
konuşan Recep Tayyip Erdoğan doğruları söylüyor 
keşke bugünkü Recep Tayyip Erdoğan kendi 
söylediklerini bir dinleyebilse diyoruz.

İcat edilmiş vergi mengenesinde inim inim 
inliyoruz. Verileri gizleyerek, doğru olmayan 
rakamları dayatan TUİK, vatandaşın en ciddi 
hedeflerinden biri. Diğer hedef vatandaşa sabır 
telkin edip bir eli yağda bir eli balda yaşayan 
hükümet yetkilileri ve yandaşları. Herkesin 
gözünün önünde, otoyol geçiş garantisi, hastaneye 
hasta garantisi gibi saçma sapan kaynaklar 
yaratılarak hortumlanan devlet kasasının hepimiz 
farkındayız ama bağıra bağıra susuyoruz.  Haksız 
hukuksuz işten çıkarılan işçiler, delik deşik 
edilen vatan toprakları, köylüye rağmen arsızca 
ağaç kesen oligarklar, yurdun her köşesinde 
ayaklanan, yürüyen, grevde olan, yandaş olmayan 
televizyonlara konuşmaya çalışan insanlar ve 
bunlara kulağını tıkayan ve tatlı hayat yaşayan 
hükümet mensupları inanılmaz görüntüler 
sergiliyor.

Emekli sosyal atık değil. Yıllarca devlete 
ödediği primlerin üzerine oturup, sonra da çeşitli 
bahanelerle “edimini yerine getirmemek” yasalarla 
tanımlanmış bir suç. Ne var ki sistemi tıkır tıkır 
işleten tüm kuralları, sinsice ve bilinçle teker teker 
yok ettiler ve geldiğimiz noktada bu duruma karşı 
kural da yok gibi davranıyorlar.

Vergiler vatandaşın hak ettiği maaşlardan daha 
fazla artırıldı. Hükümet, yönetemeyip patlattığı 
enflasyonu, halka; “Fahiş fiyat uygulayanları boykot 
edin” diye son derece saçma bir öneriyle, pas etmeye 
çalışıyor.

“Ele verir talkını kendi yutar salkımı” günlerinden 
bıktık.

Özetle sistem çöktü. 
Kolej yıllarımızda, çok severek dinlediğimiz Simon 

and Garfunkel’in Sound of Silence (Sessizliğin sesi) 
şarkısındaki insanlara dönmekten korkuyoruz.

And in the naked light I saw, Ten thousand people, 
maybe more

People talking without speaking, People hearing 
without listening

People writing songs that voices never share, No 
one dared

Çıplak ışıkta, on bin kişiden belki daha fazlasını 
gördüm. 

Söylemeden konuşan, dinlemeden duyan insanlar
Söylemlerin asla paylaşılmadığı şarkılar yazan 

insanlar
Kimse aldırmıyor.
Umutsuzluğa kapılmaya hakkımız yok, aklımızı 

kullanıp sesimizi duyurma zamanı. Bağıra bağıra 
susmayacağız artık. Nazım Hikmet ustanın da 
dediği gibi: 

İnanın güzel günler göreceğiz çocuklar
Güneşli günler göreceğiz
Motorları maviliklere süreceğiz çocuklar
Işıklı maviliklere süreceğiz.

Yeraltı sularımız 400-500 
metreye inmiş durumda

Çolak, ‘’Yer altı sularımız 400-500 
metreye inmiş durumda. Hiçbir 
çiftçinin bu kadar mesafede kuyu 
sondajı vurdurup sulu tarım yapma 
imkanı yok. Geçtiğimiz aylarda Tarım 
ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, 
şehrimize gelmişti. Şahinbey Belediye 
Başkanı Mehmet Tahmazoğlu, destek 
verilmesi halinde Fırat’ın suyunu 
getireceğini açıkladı, ama bakanımız 
bu konuda tek kelime dahi etmedi. 
Tarım ve Orman Bakanlığı’na 
belediye başkanımıza destek vermesi 
için çağrıda bulunuyoruz’’ şeklinde 
konuştu. 

Mazota yapılacak zammı 
bir an önce geri çeksinler

Şahinbey Ziraat Odası Yönetim 

Kurulu Üyesi Yusuf Kileci, 
‘’Hükümetimizi boykot ediyoruz. 
Mazota yapılacak zammı bir an önce 
geri çeksinler. Şu anda günlük 2 
bin liraya yevmiyeci bulamıyoruz’’ 
açıklamasını yaptı. 

Bir römork buğday ile 20 dönüm 
tarla ekemiyoruz, mazot ve 

gübremizi alamıyoruz
‘Bir dönüm hububat ekmek için kaç 

dönüm buğday satacağı’ diye soran 
Şahinbey Ziraat Odası Yönetim Kurulu 
Üyesi Mehmet Öztürk, ‘’15-20 yıl 
önce bir römork buğday sattığımız 
tarlamızın tamamını ekebiliyorduk. 
Ancak şu anda bir römork buğday ile 
20 dönüm tarla ekemiyoruz, mazot 
ve gübremizi alamıyoruz. Şahinbey 
Belediyesi olmasa çiftçilerin yüzde 80’i 
ekemez’’ tespitini yaptı. Haber Merkezi 

Yağış olmaması çiftçileri 
tedirgin etmeye başladı

Şehitkamil Belediyesi tarafından 
“Her Bahar Bir Orman Bi’ Dünya 
Yeşil” projesi kapsamında Hacıbaba 
Bölgesi’nde bulunan Çağlayan 
Mahallesi’nde 5 bin 500 metrekarelik 
alan ağaçlandırıldı. Belediye 
tarafından ilçeye kazandırılan 
29. Etap Şehitkamil Ormanı için 
düzenlenen törenle fidan dikimi 
gerçekleştirildi. Törene Şehitkamil 
Belediye Başkanı Umut Yılmaz, 
CHP Şehitkamil İlçe Başkanı Hurşit 
Yıldırım, belediye meclis üyeleri ve 
çok sayıda vatandaş katıldı.

Yılmaz, 5 bin 500 metrekarelik 
alanın devamında 2 bin 
500 metrekarelik alanın da 
ağaçlandırılacağını söyledi. 
Ağaçlandırılan alanda oturma yeri 
ve aydınlatmaların da yapılacağını 
belirten Yılmaz, “Biz size verdiğimiz 
sözleri hiçbir zaman unutmadık, 
unutturmayacağız. Siz de bizlere 

unutturmayın. Hacıbaba’yı 
yaşanabilir bir bölge yapmaya 
kararlıyız. Küçüklüğümüzde 
Dülükbaba’ya giderdik. Biz 
Dülükbaba’da çok anılar biriktirdik. 
Biz bu işi sadece bir ağaç dikmek 
olarak görmüyoruz. Bir fidan 
dikmek bir ağaç değildir, geleceğe 
nefestir” dedi.

Hacıbaba Bölgesi’ni yaşanabilir bir 
mahalle yapmakta kararlı olduklarını 
vurgulayan Yılmaz, “Biz yaşanabilir 
bir mahalle yaratmak istiyoruz. 
Ağaçlandırdığımız bu alanı satabilir 
ya da ticariye çevirebilirdik. Şehrin 
bu yakası ile öteki yakası arasında 
farklılıklar olsun istemiyoruz. 
Bunun için gece gündüz çalışıyoruz. 
Burası Allah izin verirse şimdi 
dikeceğimiz fidanlarla 3-4 yıl sonra 
sahresine gelerek keyif aldığımız bir 
orman olacak” diye konuştu. Haber 
Merkezi

Hacıbaba yaşanabilecek 
bir bölge olacak

Güneydoğu Anadolu Hububat 
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve 
Mamulleri İhracatçıları Birliği de 
bu artışın Türkiye’nin Suriye’ye 
ihracatını büyük ölçüde durma 
noktasına getirdiğini belirterek, 
diplomatik ve ticari müdahalelerin 
ivedilikle yapılması gerektiğini ifade 
etti.

İhracatçı ciddi zarar 
riskiyle karşı karşıya

Türkiye’nin Suriye’ye yönelik 
ihracatının büyük kısmını oluşturan 

gıda ürünleri ve diğer sektörler, 
bu yüksek vergiler nedeniyle ciddi 

zararlar yaşama riskiyle karşı 
karşıya. Yetkililer, bu sorunun 

çözüme kavuşturulması için ilgili 
bakanlıklarla sürekli iletişimde 

olduklarını belirtti ve Suriye’deki 
yeni yönetimin kararlarının Suriyeli 

vatandaşlar üzerinde olumsuz 
etkiler yaratabileceğini vurguladı.
Sınırda tır kuyrukları oluştu
İhracatçılar, yüksek gümrük 

vergilerinin maliyetlerini artırarak, 
ürünlerinin sınırdan geçmesini 
zorlaştırdığını belirtti. Yetkililer, 
Suriye’ye yapılan ihracatın 2024 
yılında ortalama 30 milyon dolar 
civarındayken, bu rakamın şu anda 
sıfıra indiğini ifade etti. Sınırdaki tır 
kuyrukları durumu daha da belirgin 
hale getiriyor.cumhuriyet

İki ülke arasında ticaret 
durma noktasına geldi!

Sektörün sorunları 
artarak devam ediyor

Sektörün sorunlarının artarak 
devam ettiğini kaydeden Binici, 
‘’2024 yılında uygun fiyatlı sigorta 
poliçesi kesebiliyorken 2025 yılına 
girilmesiyle birlikte sigorta şirketleri 
poliçe kesmeyi bıraktı, poliçe 
kesenlerin ise fiyatları çok yüksek. 
Şu anda sigorta fiyatlarında yüzde 
80 oranında bir artış söz konusu. 4 
bin 500 lira olan sigorta poliçeleri 7 
bin liraya yükseldi. Bu da işlerimize 
zarar verdi’’ tespitini yaptı. 

Kasko fiyatları sigorta
fiyatlarının gerisinde kaldı
Sigorta poliçelerinin yüksek olması 

nedeniyle vatandaşın üzerine araç 
devri almak istemediğini söyleyen 
Binici, ‘’Mevcut duruma bakacak 
olursak kasko fiyatları sigorta 
fiyatlarının gerisinde kaldı. Bunun 
yanı sıra en düşük basamak sayısı 
8’e yükseldi. Bu basamakta 4 bin 
500 lira olması gereken fiyatlar 7 bin 
liraya çıktı. Dolayısıyla bu fiyatın 
altında poliçe kesemiyoruz. İlk 
defa araç devri alanlar ise 15 ile 20 
bin lira arasında ki parayı gözden 
çıkarmaları lazım’’ dedi. 

Binici, ‘’Yeni döneme girilmesiyle 
birlikte araç satıldığı gün 
sigortasının yapılması zorunluluğu 
getirildi. Bunun devreye girilmesiyle 
trafikteki sigortasız araç sayısının 
azalmasını sağladı. Ancak mevcut 
araç sahipleri yüksek fiyat nedeniyle 
trafik sigortası yaptırmıyor. Ayrıca 
sigorta şirketleri haksız rekabete 
yol açacak uygulamaları hayata 
geçirmeye başladı. Örneğin; dijital 
kanallardan poliçe düzenlemesi. 
Bunun yanı sıra brokerlerin 
acentelere olan olumsuz etkisi ise 
halen devam ediyor’’ ifadelerini 
kullandı. 

Taleplerini anlatan Avni Binici 
Sigorta Yönetim Kurulu Başkanı 
Rıfat Binici, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: ‘’Sigorta şirketlerinin 
haksız rekabeti ortadan kaldırması 
gerekiyor. Haksız rekabet 
konusunda Sigorta Bilgi Gözetim 
Merkezi yazı gönderdi, şirketlere 
uyarı yapılacağını belirtti. Bunun 
yanı sıra Sigortacılık Düzenleme ve 
Denetleme Kurumu’nun devreye 
girmesi lazım. Sigorta sektörünün 
sorunları biraz daha aktif olarak dile 
getirmesi lazım.’’ Haber Merkezi 

Poliçelerin yüksek 
olması vatandaşı zorluyor

Yılmaz, ‘’Doğalgaz faturaları tüketimi fazla 
olunca bir üst kademeden hesaplanıyor. 
Böyle olunca vatandaş, ‘Bir üst kademeden 
mi fatura ödeyeceğim’ endişesi taşımaya 
başladı. Böyle bir şey yapılmaması 
konusunda şirketi uyarıyoruz. Doğalgaz 
faturaları geç okunacağı için vatandaş 
hesap-kitabı şaşacak. Eğer kullanımları 
üst kademeden faturalandırırsanız bizi 
karşınızda bulursunuz’’ uyarısında bulundu. 

‘Zorlu Enerji, Gaziantep’teki doğalgaz 
dağıtım ve abonelik işlemlerini Palmet 
Enerji isminde şirkete devretti’ diyen 
Yılmaz, ‘’İki şirket arasındaki devir 
sürecinde bazı aksaklıklar yaşandığı için 
gerek mevcut gerekse yeni abonelikler 
gerekse de sayaçların okunmasın sorunlar 
ortaya çıkmıştı. Vatandaş, 20 günden beri 
yeni sayaç taktıramıyordu, şikayetlerini 
iletecek bir merci bulamıyordu, ödemelerini 

gerçekleştiremiyordu. Ama Gazdaş 
tarafından yapılan açıklamada sorunların 
giderildiğini, çalışmaların yeniden başladığı 
duyuruldu’’ hatırlatmasını yaptı.

Tüketicilerimiz mağdur olduklarına 
Tüketici Hakem Heyetlerine başvurabilirler
Tüketicilere uyarılarda bulunan Yılmaz, 

‘’Bir önceki faturadaki tüketim miktarı 
toplam faturaya böldüğünde birim fiyatı 
ortaya çıkar. Eğer gelen faturanın birim 
fiyatı önceki faturadan farklı ise o zaman 
üst kademeden hesaplanmış demektir. Ya 
da aylık 600 lira fatura ödeyenin iki aylık 
toplam faturası bin 200 liradır. Eğer rakamın 
üzerinde fiyat olursa hesaplamanın üst 
kademeden olduğu belli olur. Bu durumda 
tüketicilerimiz önce dağıtım şirketine eğer 
çözüm bulunmaz ise sonrasında Tüketici 
Hakem Heyetlerine başvurabilirler’’ 
önerisinde bulundu. Haber Merkezi 

Doğalgaz fiyatı üst değil, düşük kademe 
üzerinden hesaplanmalı

Gökdoğan, döşemelik yeniletme 
tercihinin her dönemde olduğunu, 
insanların eskiyen koltuklarının 
döşemesini yenileterek kullanmaya 
devam ettiğini söylerken, “Koltuk 
kanepe fiyatları arttı. Elbette 
kalitesine göre çok pahalı ürün 
de var, ucuz ürün de. Ancak 
insanlar, koltuk kanepesi rahatsa ve 
seviyorsa yeniletmeyi tercih ediyor. 
Bu yüzden bizim her dönemde 
işimiz vardır. Eğer kaliteli kumaşla 
yenileme yapılıyorsa, fiyat neredeyse 
yeni koltuk takımı almaya 

yaklaşabiliyor” diye konuştu.
Kaliteli iş yapmaya özen gösteren 

ustaların her zaman tercih 
edildiğini söyleyen döşemeci Hasan 
Gökdoğan, piyasada çok kaliteli ve 
çeşitli döşemelik kumaş olmasının 
da insanları döşeme değişimine 
yönlendirdiğini söylerken, “Eski 
ürün geliyor. Tüm bakımını 
yaparak giydiriyoruz ve ortaya 
yepyeni bir ürün çıkmış oluyor. 
Bu da insanların hoşuna gidiyor, 
sanki yeni alınmış gibi oluyor” diye 
konuştu. Haber Merkezi

Bizim her dönemde işimiz vardır

Organize Sanayi Bölgeleri 
Üst Kuruluşu (OSBÜK) 
Aralık ayında Organize Sanayi 
Bölgeleri’nin elektrik tüketim 
istatistiklerini kamuoyuna 
duyurdu. Aralık’ta elektrik 
tüketimi bir önceki aya göre 
yüzde 3,05 oranında geçen yılın 
aynı ayına göre yüzde 2,71 arttı. 

2024 yılının ocak-aralık 
döneminde elektrik tüketimi 
2023 yılının aynı dönemine 
göre yüzde 0,57 oranında 
artarken, Aralık ayında 
tüketilen toplam elektriğin 
yüzde 31,31’i Marmara 
bölgesine ait. 2024 aralık 
ayında 2024 kasım ayına 
göre en çok tüketim artışı 
Güneydoğu Anadolu 

Bölgesi’nde 2023 aralık ayına 
göre en çok tüketim artışı ise 
Doğu Anadolu Bölgesi’nde 
oldu. 

Elektrik tüketiminde yüzde 
11,23 ile ilk sırada Antep OSB 
bulunurken, ikinci sırada yüzde 
4,96 ile Osmaniye, üçüncü 
sırada yüzde 3,9 ile Adana 
Hacı Sabancı, dördüncü sırada 
yüzde 3,37 ile Çerkezköy, 
beşinci sırada yüzde 3,14 ile 
Manisa, altıncı sırada yüzde 3 
ile Bursa, yedinci sırada yüzde 
2,89 ile Kayseri, sekizinci 
sırada yüzde 2,61 ile Konya, 
dokuzuncu sırada 2,47 ile 
Eskişehir ve onuncu sırada ise 
yüzde 2,4 ile İskenderun yer 
alıyor. Haber Merkezi 

Antep OSB, elektrik tüketiminde 
tüm OSB’leri geride bıraktı


